
Verslag Algemene Ledenvergadering van Seniorenvereniging Asten en Ommel d.d. 20-3-2024 
 
De vergadering wordt door een 95 tal leden bezocht en het voltallige bestuur (Theo Martens, Connie 
van Bussel, Henk van Kessel, Lies van de Cruijs, Tiny Leenders en Vincent Roelofs) is aanwezig. 
 
1) Opening door de voorzitter 

 
Theo opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Theo geeft wat huishoudelijke mededelingen door, o.a. i.v.m. met koffie in de pauze. 
 
Er zijn een 7-tal afmeldingen van leden die de vergadering niet kunnen bijwonen. 
 

2) Vaststellen van de definitieve agenda 
 
Er is een wijziging in de agenda zoals eerder bekend gemaakt : Janine Spoor komt na de pauze het 
e.e.a. vertellen over de woon-zorg visie van de gemeente. 
 
Er worden verder geen punten aan de agenda toegevoegd. 
  

3) Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 22-3-2023 
 
Henk geeft kort wat uitleg over het verslag en er zijn geen op - of aanmerkingen.  
Verslag wordt, met dank aan de secretaris, goedgekeurd. 

 
4) Verslag van het verenigingsjaar 2023 

 
Henk geeft een overzicht van de activiteiten zoals hebben plaatsgevonden in 2023 en dan met 
name enkele van de speciale of nieuwe activiteiten zoals het koersballen in de Schop en de 
felicitatiedienst voor 85-, 90-, 95- en 100-jarigen. Tevens wordt de informatieavond wonen van 16 
mei en de vitaliteitsdag van 21 juni vermeld, waaraan veel leden hebben deelgenomen. 
 
Hierna worden er nog enkele statistieken vermeld over onze leden en de ledenaantallen. 
We hebben sinds 7 jaar weer een jaar waarin het aantal leden bijna op peil is gebleven in 
tegenstelling tot de voorgaande 7 jaren waarin we een sterke afname hebben gezien van 35-40 
leden per jaar. 
In 2023 zijn er 93 nieuwe leden bij gekomen en deze waren gem. 72,4 jaar oud. 
 

5) Financieel jaarverslag 2023 van de penningmeester en het verslag van de kascontrole-
commissie. Benoeming nieuw lid van de kascontrole-commissie. Begroting 2024. 
 
Connie geeft een uitleg over de 2023 winst en verlies rekening en dat we voor de 1ste keer in jaren 
een verlies hebben gemaakt van € 3083. Dit wordt vrnl. veroorzaakt door de gestegen kosten in ’t 
Kwartier in vergelijking met de Beiaard en ook omdat we in de Beiaard geen huur hebben 
betaald. 
Tevens vermeld Connie dat we voor de eerste keer sinds jaren weer rente hebben gekregen op de 
spaartegoeden (a € 1353). 
 
Hierna toont Connie de Balans over 2023 en daar zien we een afname in de reserves. 
 
Loet van Beers geeft aan dat de kascontrole commissie haar werk heeft gedaan en goedkeuring 
heeft gegeven aan de penningsmeester.  
Loet verzoekt de aanwezigen om de penningmeester decharge te verlenen en dit wordt gedaan.  



 
Theo Isbouts geeft zich op als nieuw kascontrole commissie lid en vervangt Betsy Verhagen.  

 
Hierna geeft Connie een overzicht van de begroting van 2024. Deze laat een extra uitgave zien 
van € 10.000 voor de jubileumactiviteiten. Dit bedrag is gebaseerd op de gemaakte kosten in 
2014 bij het 60-jarig jubileum en de geplande activiteiten. Door deze extra uitgave verwachten 
we een verlies van € 13850 in 2024. 
 
Er wordt een vraag gesteld over de vermelde subsidies in de winst en verlies rekening en de 
begroting. 
De vermelde subsidies zijn afkomstig van de gemeente. De vermelde € 5000 in de begroting  is 
voor de Thuis in de Kluis dagbesteding en de € 2500 is een algemene subsidie van de gemeente 
welke ter beschikking wordt gesteld voor alle Astense vrijwilligersorganisaties. 

 
6) Bestuursverkiezing 

 
Theo geeft aan dat er twee bestuursleden herkiesbaar zijn (Theo en Henk) en dat alle zittende 
bestuursleden aan willen blijven. 
 
Theo introduceert een nieuw bestuurslid : Vincent Roelofs. 
Vincent stelt zich voor aan de leden en vermeld dat hij jaren bij de CHV en Boerenbond heeft 
gewerkt en op het moment als ZZP-er advies geeft aan boeren. 
Vincent wordt via acclamatie door de leden verkozen tot bestuurslid. 
 

7) Waar willen wij dit jaar aandacht aan besteden 
 
Henk geeft aan dat we ook dit jaar weer betrokken zullen zijn bij de nodige projecten van de 
gemeente, zoals de ontwikkeling van een centrumvisie, het binnensportaccommodatie project en 
de ontwikkeling van een woonzorg visie. 
 
Verder geeft Henk nog een overzicht van de geplande jubileumactiviteiten, te weten : 

✓ Treintjes tocht door Asten 
✓ Wandeltocht door Asten 
✓ Fietstocht door Asten 
✓ Scootmobiel tocht door Asten 
✓ Mogelijk toneelstuk 
✓ Jubileumdag op 27 november met symposium en muziekavond 

 
8)     Beleidsplan 2024-2028 

 
Henk geeft een beknopt overzicht van het concept beleidsplan. 
 
De kerntaken van het beleidsplan : 

I. Het organiseren van sociaal-culturele activiteiten. 
II. Belangenbehartiging 

 
De speerpunten van ons beleid voor de komende 5 jaar zal zijn wonen en zorg.  
Ook richten we ons op de thema’s mobiliteit en veiligheid voor senioren in het verkeer. 
 
Henk stelt de vraag of alle leden zich kunnen vinden in het beleidsplan en middels handopsteken 
wordt dit goedgekeurd. 
 



9) Rondvraag 
 
Cor Verhagen stelt de vraag aan alle aanwezigen of er leden zijn die vrijwilliger willen worden bij 
de Scootmobiel werkgroep. Er komt geen reactie. 
 
Jan Raymakers stelt de vraag waarom Heusden geen onderdeel uitmaakt van onze vereniging. 
Henk antwoord : onze vereniging is in 1954 opgericht en was toen nog voor alle Astenaren. 
In 1961 is Heusden afgescheiden en heeft zelf een ouderenbond opgericht en is altijd zo 
gebleven. 
Op het moment hebben we een 1360 leden bij onze vereniging en in Heusden hebben ze een 
430 leden. 
 
Lia van Kemenade geeft aan dat er misschien mogelijkheden zijn via de Rabobank 
(Stimuleringsfonds) om subsidie te krijgen voor onze jubileum activiteiten.  
Connie van Bussel gaat dit verder uitzoeken. 
 

10)   Huldiging jubilarissen. 
 
Theo geeft aan dat we dit jaar 17 jubilarissen hebben, waarvan er 12 aanwezig zijn in de zaal. 
Theo noemt de namen van alle aanwezige jubilarissen en deze worden gevraagd naar voren te 
komen. Hierna krijgen alle jubilarissen een bloemetje en oorkonde overhandigd en worden ze 
hartelijk bedankt voor 25 jaar trouw lidmaatschap. 
 
Tevens nog een speciaal dankjewel aan Piet Schippers als jubilaris voor 9 jaar voorzitterschap  
van onze vereniging en 5 jaar als voorzitter van KBO Kring Peelland. 

  
11)   Pauze 
 
12) Woonzorgvisie Asten (Janine Spoor) 

 
Janine (Spoor) geeft kort uitleg waar de woonzorg visie van de gemeente Asten over gaat. 
Janine is samen gekomen met Sarah ten Have- van der Heide, die teamleider is van het Sociaal 
Team in Asten. 
 
Bij het tot stand komen van de woonzorg visie is er tussentijds overleg met John Bankers, die 
verantwoordelijk is voor “wonen” in Asten als wethouder Ruimtelijk Domein. 
 
De gemeente werkt op het moment aan : 

• Het mogelijk maken van het plaatsen/bouwen van een Premantelzorgwoning op uw 
eigen kavel. Eigenlijk is de naam premantelzorg niet correct omdat er in veel gevallen 
nog geen mantelzorg nodig is. 

• Het (laten)bouwen van verschillende typen woningen voor senioren : koop – huur – 
appartementen – wonen met zorg. En dit in Asten, Ommel en Heusden. Het 
uitgangspunt is dat er dichtbij voorzieningen aanwezig zijn. 

 
De gemeente wil dat de woonzorg visie zo goed als mogelijk aansluit bij de wensen van de 
Astense senioren. Om dit te realiseren wil de gemeente dat er senioren meedenken en hun 
inbreng leveren. Janine vraagt aan de aanwezigen om eventuele ideeën naar Janine en Sarah te 
sturen. 
Dit gaat ook al gebeuren via het kwartaal overleg tussen de gemeente en het KBO Kring bestuur, 
waarin Theo en Henk zitting hebben, evenals 2 bestuursleden van Seniorenvereniging Heusden. 
 



Vraag uit het publiek : Is het wonen op eigen kavel mogelijk ? Janine geeft aan dat dit wordt 
besproken / onderzocht  in de gemeente. 
 
Enkele vragen en opmerkingen door enkele leden : 
Gerard van de Moosdijk : Bij veel senioren ontstaan er “plotseling” problemen en die voor de 
problemen nog te goed zijn voor opname in een verpleegtehuis. Deze mensen hebben dan vaak 
thuiszorg  nodig, waar een groot tekort is aan personeel. 
 
Philip van den Elshout : Er wordt binnen nu en 10 jaar veel engels gesproken in Asten door de 
sterke toename van o.a. ASML medewerkers. Door deze toename zullen we veel veranderingen 
zien in de zorg en het onderwijs.  
Volgens Janine zal het allemaal nog wel meevallen met deze ontwikkeling. Janine verwijst hierbij 
o.a. naar het Peel Duurzaam Gezond project van de 5 peelgemeentes. Hierbij worden de 
inwoners van jong tot oud gestimuleerd om zelf actief aandacht te besteden aan de eigen 
gezondheid. Ook zorgcoöperaties worden inventiever via o.a. de inzet van robotica en tools. 
 
Jan Bosch : Maak meer / vaker gebruik van het SMART (Specifiek, Meetbaar, Acceptabel, 
Realistisch en Tijdgebonden ) principe. Dat wil zeggen : maak je doelen concreter, zodat ze 
gemakkelijker te behalen zijn.  
 
Op het einde bedankt Theo Janine en Sarah voor hun inbreng en informatie en wenst ze succes 
met hun missie om de woonzorg visie te ontwikkelen. 

  
13)   Energie bespaartips 

 
Er zijn twee vrijwilligers (Jan Rooze en Piet Leenders ) aanwezig van de stichting EnergieHuis Slim 
Wonen om de presentatie te geven. 
 
Jan begint de presentatie en vertelt wat over de stichting EnergieHuis Slim Wonen en dat hier 8 
gemeentes bij zijn aangesloten. Iedere gemeente heeft een aantal vrijwilligers (energiecoaches)  
en in Asten zijn dat er 14. Deze energiecoaches geven onafhankelijke voorlichting over 
energiebesparing en -opwekking aan inwoner-huiseigenaren.  
Ze organiseren iedere 1e en 3e zaterdag van de maand een gratis inloopspreekuur in de 
bibliotheek in Asten. Naast het inloopspreekuur is ook huisbezoek mogelijk 
 
Hierna neemt Piet het over en geeft een erg uitgebreid overzicht van allerlei 
bespaarmogelijkheden van stroom en gas in je huis. Dit overzicht is te lang en te gedetailleerd 
waardoor er een 20+ leden al vertrekken voor het einde van de vergadering. 
 
De presentatie en folder wordt naar alle leden gestuurd. 
 
Na ong. 55  minuten maakt Theo Martens een einde aan de presentatie en bedankt beide heren 
voor hun presentatie. 
 

14)   Sluiting 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Theo om ca. 16:55 uur de vergadering met dank aan alle 
aanwezigen voor hun komst en inbreng. 
 
 
Verslag door : Henk van Kessel 
Asten, 2-4-2024 


